
Protokół Nr XXVIII/08
z XXVIII sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 25 listopada 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 – 16,45/

Obrady XXVIII sesji Rady Miasta Piły otworzył Przewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 19 radnych, po otwarciu obrad
sesji do składu Rady dołączył Radny Jan Lus i od tego momentu obecnych było 20
radnych /nieobecni Radni: Andrzej Czapiewski,Teresa Kasior, Jarosław Kotwica/ -
lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności  stanowią
załączniki do protokołu.

Do przesłanego radnym porządku obrad uwag nie zgłoszono.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXVII a XXVIII sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/101/07 Rady Miasta Piły z dnia
26  czerwca  2007r.  w  sprawie  połączenia  jednostek  budŜetowych  o
nazwach:Miejski  Zarząd  Dróg  w  Pile  oraz  Zarząd  Zieleni  i  Cmentarzy
Komunalnych w Pile.

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość
dodatków do wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za  godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród ze specjalnego
funduszu nagród dla nauczycieli  zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Piła.

6. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.
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7. Projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierŜawienia  w  trybie  bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność Gminy Piła.

8. Projekt  uchwały w sprawie programu współpracy samorządu Gminy Piła z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w
art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o
wolontariacie na 2009r.

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania
nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką, udzielanych
przedsiębiorcom na 2009 r.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  udzielenie  w  roku  2009
pomocy finansowej dla samorządu Powiatu Pilskiego na zadania w zakresie
upowszechniania i edukacji plastycznej oraz zawarcia stosownej umowy.

11.Projekt  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  udzielenie  w  roku  2009
pomocy finansowej dla samorządu Województwa Wielkopolskiego na zadania
w  zakresie  obsługi  bibliotecznej  i  edukacji  regionalnej  oraz  zawarcia
stosownych umów.

12.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008r.
13.Projekt  uchwały  w  sprawie  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  Miejskiego

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.
14.Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyŜszenia  kapitału  zakładowego  Spółki

„Miejskie Wodociągi i Kanalizacja „Spółka z o. o. w Pile.
15.Projekt uchwały w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Piły.
16.Interpelacje i zapytania.
17.Sprawy róŜne.
18.Zamknięcie obrad.

Informacj ę  w  sprawie  protokółu  z  obrad  XXVII  sesji  Rady  Miasta  Piły
przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak –  informacja stanowi
załącznik do protokołu.

Protokół z XXVII sesji przyj ęty został jednogłośnie, bez odczytania.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXVII a XXVIII sesj ą Rady Miasta Piły  została przyjęta bez  uwag –
informacja stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-3/

W sprawie sprawozdania Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta
Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły
głos zabrali:

Wiceprzewodniczący  Rady  Włodzimierz  Bystrzycki,  nawiązując  do  pkt.  42
sprawozdania,  opowiedział  się  za  wprowadzeniem szczepionki  przeciw  wirusom
HPV i pokryciem kosztów z nią związanych.

Radna  Mirosława  Rutkowska-Krupka  interesowała  się  sprawą  rozliczenia
środków unijnych w kwocie   12 mln.

Radna Maria Miler  poprosiła o dodatkowe informacje dotyczące pkt.22.

Odpowiedzi  udzielili  Prezydent  Miasta  Zbigniew  Kosmatka  i  Naczelnik
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/101/07 Rady Miasta Piły z dnia 26
czerwca  2007r.  w  sprawie  połączenia  jednostek  budŜetowych  o  nazwach:
Miejski Zarz ąd Dróg w Pile oraz Zarząd Zieleni i Cmentarzy Komunalnych w
Pile przedstawił Naczelnik Jerzy Mac.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały przez
Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-5/

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość
dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za  godziny
ponadwymiarowe i  godziny doraźnych zastępstw oraz nagród ze specjalnego
funduszu  nagród  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Gminę Piła zreferowała Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona
Bogucka omawiając równieŜ wprowadzone autopoprawki.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,
uchwała  podjęta  została  większością  głosów  –  uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad-6/  

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Cyryla  Dobecka
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  udzielenie
bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w
prawo własności nieruchomości.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, 3 radnych wstrzymało się
od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-7/

Projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierŜawienia  w  trybie  bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność Gminy Piła omówiła Naczelnik Dobecka. 

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.
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Radna  Mirosława  Rutkowska-Krupka  zapytała  w  jaki  sposób  zostanie
wyegzekwowany  porządek  na  terenach  garaŜowych,  czy  gmina  posiada  taki
instrument, by wymusić na właścicielach garaŜy uporządkowanie terenu.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
ten  problem  wielokrotnie  rozwaŜaliśmy  poszukując  róŜnego  rodzaju  narzędzi,
jedyną,  skuteczna  drogą  jest  doprowadzenie  do  takiego  stanu,  by  zaczął
obowiązywać  przepis, Ŝe gmina będzie właścicielem strumienia odpadów i wtedy
będzie  moŜna,  w  trybie  parapodatku,  nałoŜyć  na  właścicieli  garaŜy  obowiązek
gromadzenia i transportu tych odpadów; w projekcie rządowym jest zamysł,  Ŝeby
podzielić tę opłatę na 2 elementy; pierwszy to transport, drugi element to nałoŜenie
obowiązku na samorządy województw unieszkodliwiania,  samorządy województw
będą  miały uprawnienia przeniesienia tego na związki  międzygminne; trudno jest
ocenić,  w jakim horyzoncie  czasowym takie narzędzia  mogą  powstać;  nie  widzę
sposobu  wyegzekwowania  od  właścicieli  nieruchomości  poniewaŜ  jest  problem
pokazania sprawcy tego nieporządku w obrębach garaŜowych; nie wyobraŜam sobie,
Ŝe z budŜetu będziemy wydawać środki na utrzymanie porządku wokół garaŜy.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m. in. stwierdziła:
moje pytanie było skierowane nie na otoczenie, ale na same obiekty garaŜowe, które
są  w  bardzo  złym  stanie,  gmina  mogłaby  wypracować  stosowne  instrumenty,
koncepcje zagospodarowania  i  wymusić  na właścicielach garaŜy uporządkowanie
tech obiektów.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
gmina nie ma takiego instrumentu, Ŝeby wpływać  na jakość wraŜeń  estetycznych,
tylko nadzór budowlany ma taką moŜliwość jeśli występuje zagroŜenie zdrowia lub
Ŝycia,  nie  widzę  moŜliwości,  by  dla  tych  kilku  wybranych  wypracowywać  takie
warunki.
  

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak m. in. stwierdził:
sprzedajemy  lokale mieszkalne na zasadach wspólnoty, to moŜe teŜ  to zrobić  na
zasadach wspólnoty, która opłacałaby np. wywóz nieczystości, sprzedajemy działki
po obrysie i sprzątamy po nieuczciwych właścicielach garaŜy.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
tam, gdzie było to moŜliwe, to zostało to zrobione, dziś jest taki układ prawny, Ŝe
obowiązuje swoboda zawierania umów, wprowadzenie obserwacji dla 2 tys. garaŜy
jest niewykonalne.
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Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,
uchwała  podjęta  została  większością  głosów  –  uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad-8/

Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  współpracy samorządu  Gminy  Piła  z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art.
3  ust.  3  ustawy z  24 kwietnia  2003r.  o  działalności  poŜytku  publicznego i  o
wolontariacie na 2009r. przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju
Mirosława Dziuba omawiając jednocześnie autopoprawki.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Radny  Rafał  Zdzierela  interesował  się  w  jakim  trybie  Forum  Organizacji
Pozarządowych  dokonywało  konsultacji  z  pozostałymi  organizacjami.  Ponadto
Radny poinformował o organizowanym szkoleniu nt. aplikacji środków, zaznaczając
iŜ szkolenie jest bezpłatne.

Senator RP Mieczysław Augustyn m. in. stwierdził:
obowiązek  tworzenia  rocznych  programów  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi  nałoŜony  został  ustawą  o  działalności  poŜytku  publicznego  i
wolontariacie, jego celem ma być uruchomienie ogromnego potencjału, który tkwi w
organizacjach trzeciego sektora w kaŜdej społeczności lokalnej; niestety przez te lata
zaledwie 70% samorządów wywiązuje  się  z  tego obowiązku;  w Pile funkcjonuje
sekretariat FIP jako miejsce konsultacji i zbierania opinii; zmiany w ustawach idą w
tym  kierunku,  aŜeby  ta  współpraca  mogła  być  rozszerzona  i  kontynuowana  w
programach  wieloletnich;  zachęcam  byście  Państwo  się  starali  podpisywać  z
organizacjami  pozarządowymi umowy wieloletnie, które pomogłyby im sięgać  po
inne fundusze, mogłoby to podnieść jakość pracy tych organizacji; co do FORUM –
ta zmiana, która nadchodzi dotyczyć będzie tworzenia rad poŜytku publicznego, w
ustawie będzie określony sposób, w jaki ma działać rada poŜytku publicznego i jak
przeprowadzić konsultacje w waŜnych sprawach.

Uchwała  została podjęta  jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-9/

Naczelnik  Mirosława  Dziuba  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
określenia liczby przeznaczonych do wydania nowych licencji na wykonywanie
transportu drogowego taksówką udzielanych przedsiębiorcom w roku 2009.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  przyj ęciu  ww. projektu  uchwały  z
zapisem w § 1 „50”.

Za  zapisaniem  w  §  1  ilości  50  nowych  licencji   Rada  opowiedziała  się
jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie w roku 2009 pomocy
finansowej  dla  samorządu  Powiatu  Pilskiego  na  zadania  w  zakresie
upowszechniania i edukacji plastycznej oraz zawarcia stosownej umowy omówił
Prezydent Paweł Dahlke.

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/  

Prezydent Dahlke przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na
udzielenie  w  roku  2009  pomocy  finansowej  dla  samorządu  Województwa
Wielkopolskiego  na  zadania  w  zakresie  obsługi  bibliotecznej  i  edukacji
regionalnej oraz zawarcia stosownych umów.

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-12/

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budŜecie  miasta  Piły  na 2008r.  wraz z
autopoprawką  przedstawiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poinformował, Ŝe za przyjęciem ww. projektu uchwały opowiedział się 1 radny,
pozostali radni wstrzymali się od głosu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe
powyŜszy projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga
poinformował, Ŝe projekt  uchwały przyjęty został większością  głosów, przy 3
głosach wstrzymujących się.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak zapytał, dlaczego
dopisywana jest kolejna kwota do zadania Moje Boisko Orlik 2012.

Naczelnik  Wydziału  Oświaty  Ilona  Bogucka  poinformowała,  Ŝe  kwota  w
wysokości 7.731 zł stanowi opłatę za wykonanie przyłącza przez ENEĘ.

Radny Hubert Ciechanowski stwierdził, Ŝe początkowe koszty dla miasta, sejmiku i
ministerstwa miały wynosi po 333 tys., a w Pile te koszty przekroczyły juŜ 1 mln,
dlaczego jest to aŜ 300% tego, co było planowane.

Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka m. in. stwierdziła:
jeden Orlik to kwota ok. 1.300 tys, nasz Orlik to kwota 1.800 tys., związane to jest z
wykonaniem podłoŜa w miejscu usytuowania Orlika,  450 tys.  to  same igłofiltry,
Gmina  Piła  wskazała  te  miejsca,  w  których  mogły  powstać  boiska  Orlik,
otrzymaliśmy środki na jeden Orlik ze wskazaniem na Szkołę Podstawową Nr 1.; w
tego typu boiskach jest  wskazanie, by były o szerokiej dostępności i  ten element
został spełniony, a wykonanie igłofiltrów podroŜyło te koszty.
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Radny  Krzysztof  Szewc  zapytał,  czy  remont  wieŜy  dowodzenia  nie  powinien
finansować poprzedni uŜytkownik.

Dyrektor MOSiR Krzysztof Kijak  odpowiedział, iŜ uŜytkownikiem tego  obiektu
zawsze był MOSiR.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka zapytała:
1. czy remonty w MOSiR na kwotę  420 tys. będą wykonane;
2. czy zostaną wykorzystane środki w dziale opieka społeczna;
3. czumu ma słuŜyć i kogo ma rejestrować centralny rejestr rozmów.

Prezydent Paweł Dahlke poinformował, Ŝe centralny rejestr rozmów prowadzi tylko
StraŜ  Miejska,  a  chodzi   o  zarejestrowanie  przebiegu  rozmów  mieszkańców,
zgłaszających róŜnego rodzaju sprawy.

Skarbnik Miejski Danuta Drabik m. in. stwierdziła:
środki pozyskane z pomocy społecznej wynikają z tego, Ŝe w budŜecie planuje się
zadania własne, które wykonuje gmina, a które mogą być dofinansowane, równieŜ z
budŜetu państwa;  tak  się  dzieje  czasami,  Ŝe pod koniec roku wpływają  środki  z
budŜetu państwa w formie dotacji;  w tym roku taka sytuacja wystąpiła i  te nasze
środki  trzeba  było  zagospodarować;  według  szacunku  MOPS  nie  jest  moŜliwe
wykorzystanie  dotacji  w  pełnej  wysokości  stąd  będzie  zwrot,  czy  rozliczenie  z
budŜetem  państwa  do  końca  przyszłego  roku;  Pan  Prezydent  zdecydował  się
wprowadzić te tytuły remontowe mimo, Ŝe one w tym roku nie będą zakończone,
poniewaŜ gmina nie moŜe ustalić wyniku nadwyŜki budŜetowej, bo jest to zadłuŜenie
liczone  do  lat  poprzednich  stąd teŜ  ewentualne  wprowadzenie  tych  środków nie
wcześniej, niŜ w kwietniu.

Radny Rafał Zdzierela  stwierdził, iŜ mimo roŜnych zastrzeŜeń Klub Radnych PO
będzie głosował za przyjęciem powyŜszego projektu uchwały.

Za  przyj ęciem projektu  uchwały  wraz  z  autopoprawką  opowiedziało  się  15
radnych,  5  radnych  wstrzymało  się  od  głosu,  uchwała  podjęta  została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-13/

Projekt  uchwały  w  sprawie  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  Miejskiego
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile omówiła Skarbnik Miejski Danuta
Drabik.

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyŜszenia  kapitału  zakładowego  Spółki
„Miejskie  Wodociągi  i  Kanalizacja”  Spółka z o.  o.  w Pile  omówił  Prezydent
Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Radny Krzysztof Szewc zapytał, czy ta inwestycja obejmuje te gospodarstwa, które
tej sieci wodociągowej nie posiadają.

Prezydent  Wołoszyński  stwierdził,  iŜ  kanalizację  buduje  się  pod  potrzeby
wszystkich mieszkańców, a nie jest to zaadresowane personalnie, obszar Koszyc jest
ogromny, aktualnie Wodociągi są w fazie projektowania elementów infrastruktury.

Radny Rafał Zdzierela  zapytał, czy ta infrastruktura będzie słuŜyła mieszkańcom,
którzy od wielu lat tam mieszkają i czekają na wodę.

Prezydent Wołoszyński stwierdził, Ŝe jest to przedsięwzięcie zaplanowane na kilka
lat i bez podania konkretnej ulicy trudno jest udzielić wiąŜącej odpowiedzi.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  15  radnych,  5  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.
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Ad-15/

W sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Piły głos zabrali:

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poinformował, iŜ Komisja 3 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”
uznała skargę za niezasadną.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe
Komisja skargi nie głosowała.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga
poinformował,  iŜ  5  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw”  i  1  głosie
„wstrzymuj ącym się” Komisja uznała skargę za niezasadną.

Radna Maria Miler zapytała, czy na sali jest skarŜący.

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe zaproszenie na sesję zostało wysłane.

SkarŜący nie przybył na obrady Rady.

Radna Maria Miler – wystąpienie stanowi załącznik do protokołu.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
ustawa o gospodarce nieruchomościami i ustawa o zbywaniu lokali reguluje sprawy
zbywania nieruchomości, gotówka zgromadzona u zarządcy nie jest nieruchomością i
podlega odrębnemu rozliczaniu, drugi argument jest historyczny- jeśli nigdy byłych
najemców nie obdzielaliśmy gotówką,  zgromadzoną  na funduszu remontowym to
przekazanie  jednej  osobie  gotówki  byłoby  raŜącym  naruszeniem  prawa  i
niesprawiedliwością  społeczną;  MZGM zerował  zgromadzone środki  na funduszu
remontowym,  jeśli  indywidualna  ilość  środków  nabywcy  nie  wystarczała  na
zrealizowanie  przedsięwzięcia  remontowego,  to  nabywca  musiał  jednorazowo
gotówką uzupełnić te środki na fundusz remontowy; są  róŜne sposoby rozliczania
tych  środków,  potencjalny  nabywca  moŜe  poprosić  wspólnotę  mieszkaniową  o
wyraŜenie  zgody  na  wyzerowanie   lub  zapłacić  gotówką;  dysponentem  tych
pieniędzy jest społeczność miasta.
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Radny Jan Lus m. in. stwierdził:
wpłacając  na  fundusz  remontowy  wymaganą  przez  zarządcę  kwotę  staję  się
właścicielem  tego  funduszu,  bo  on  będzie  pracował  na  remont  mojej  części
mieszkania, czyli jest to stan zerowy.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka  zapytała, czy były zawierane umowy we
wspólnotach dotyczące zasad gromadzenia funduszu remontowego, wpłat itd.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
wojewoda  uniewaŜnił  naszą  uchwałę  tylko  dlatego,  Ŝe  nie  ma  takiej  dyspozycji
ustawowej do regulowania tego przedmiotu w ten sposób, ustawa o własności lokali
reguluje sposób sprawowania i finansowania kosztów zarządzania nieruchomości i na
to  składa  się  wynagrodzenie  dla  zarządcy,  wszystkie  koszty  związane  z
funkcjonowaniem,  a  więc  koszty  remontów,  usług komunalnych  jak  ogrzewanie,
odprowadzanie  ścieków,  energia  elektryczna,  gaz,  wywóz  nieczystości  itd.  oraz
koszty związane z utrzymaniem w naleŜytym stanie części wspólnych.

Radny Krzysztof Szewc zapytał, czy osoby uiszczając opłaty za mieszkanie opłacają
jednocześnie  fundusz remontowy,  czy  jest  to  wyodrębniona pozycja  w rachunku
otrzymywanym przez obywatela.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
jeśli osoby, które są członkami wspólnoty, a więc współwłaścicielami nieruchomości
wspólnej, a jednocześnie wyłącznymi właścicielami lokalu mieszkalnego, to tam nie
ma kategorii ekonomicznej czynszu tylko jest opłata za zarząd i tam jest ta składka na
fundusz remontowy natomiast wszystkie pozostałe osoby, które wynajmują od gminy
mieszkania płacą czynsz, który ustala gmina i nie występuje tam kategoria funduszu
remontowego.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m. in. stwierdziła:
rozumiem, Ŝe uchwał w sprawie regulaminu gromadzenia funduszu nie było, czy od
momentu uchylenia naszej uchwały przez wojewodę są podejmowane takie uchwały.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
myśmy chcieli to uregulować w tym zakresie, gdzie jednostka gminy uczestniczy w
rozwiązywaniu tych problemów, a TBS równieŜ jest jednostką gminy, ale wojewoda
uznał, Ŝe ten tryb jest niewłaściwy; myśmy zobowiązali TBS do opracowania takich
regulaminów.
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Radna Maria Miler odczytała fragment artykułu z Rzeczpospolitej, z którego m. in.
wynikało, Ŝe gmina nie musi płacić na rachunek wspólnoty uchwalanych zaliczek
tylko moŜe je zarachowywać i dopłacać w razie potrzeby, Radna stwierdziła, Ŝe takie
działania gminy są niezgodne z prawem i Radni PiS nie będą głosować za uznaniem
skargi za bezzasadną.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
potwierdzam, Ŝe Pani Radna dobrze czyta,  gmina płaci na fundusz remontowy, a
gmina to społeczeństwo, a nie tylko jedna osoba; jeśli społeczeństwo składa się na
ten  fundusz  remontowy,  to  społeczeństwo  nie  wyraŜa  zgody,  aby  obdzielać
wybranych mieszkańców pieniędzmi, których społeczeństwo jest dysponentem.

Za zapisaniem w § 1,  zgodnie z  wnioskiem Komisji,  iŜ  uznaje  się  skargę  za
bezzasadną  głosowało  12  radnych,  5  radnych  było  przeciwnych,  3  radnych
wstrzymało się od głosu.

Radny  Rafał  Zdzierela  stwierdził,  iŜ  pomylił  się  w  głosowaniu  i  prosi  o
reasumpcję głosowania.

Za  zapisaniem  w  §  1  „bezzasadną”  głosowało  12  radnych,  5  radnych  było
przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.

Za  podjęciem  uchwały  opowiedziało  się  12  radnych,  5  radnych  było
przeciwnych,  3  radnych  wstrzymało  się  od  głosu,  uchwała  podjęta  została
większością głosów -uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka poruszyła sprawę ogrodzenia parku pytając
o koszty tego ogrodzenia oraz sprawę ogrodzenia na ul. Browarnej.

Radny  Włodzimierz  Michalski  –  interpelacja  pisemna  stanowi  załącznik  do
protokołu.
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Radny Jan Lus poruszył sprawę nieoświetlonych chodników pytając o przepisy w
tej kwestii.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki  wnioskował o zaproszenie na
jedną  z  sesji   parlamentarzystów  celem podjęcia  tematu  funkcjonowania  słuŜby
zdrowia.

Odpowiedzi udzielili Prezydenci Zbigniew Kosmatka, Jerzy Wołoszyński, p. o.
Dyrektora  ZDiZ  Jerzy  Mac  i  Naczelnik  Wydziału  Archi tektury  Henryk
Gawroński.

Ad-17/

W punkcie sprawy róŜne głos zabrali:

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z następującymi pismami:
1. Prezydenta  Miasta  Piły  w  sprawie  wskazania  dwóch  przedstawicieli  Rady

Miasta  Piły  i  dwóch  przedstawicieli  organizacji  pozarządowych  do  składu
komisji  ds z zakresu pomocy społecznej  -   Rada, jednogłośnie, wybrała
Radnych  Ryszarda  Pyziaka  i  Krzysztofa  Zająca  oraz  przedstawicieli
organizacji  pozarządowych  Reginę  Masalską-Czadankiewicz  i  Marię
Andrzejewską;

2. Radnego Rady Miasta Piły Tadeusza Rzemykowskiego w sprawie udzielenia
pomocy osobom poszkodowanym w poŜarze;

3. Starosty Pilskiego w sprawie pomocy pogorzelcom;
4. Starosty  Pilskiego  dot.  podziękowania  radnym  za  udział  w  obchodach

Narodowego Święta Niepodległości;
5. Uchwały Nr  25/1069/2008r.  Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w

sprawie orzeczenia niewaŜności uchwały Nr XXVII/325/08 Rady Miasta Piły z
dnia  28  października  2008r.  w  sprawie  określenia  wysokości  dotacji  dla
samorządu Powiatu  Pilskiego z  przeznaczeniem na  dofinansowanie  zakupu
samochodu  dowódczo-ratowniczego  oraz  samochodu  specjalistycznego  w
postaci  podnośnika wysokościowego dla Komendy Powiatowej  Państwowej
StraŜy PoŜarnej w Pile.

6. Uchwały  nr  25/1070/2008  Kolegium  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w
sprawie orzeczenia niewaŜności uchwały Nr XXVII/326/08 Rady Miasta Piły z
dnia 28 października 2008r. w sprawie przekazania środków finansowych na
Fundusz Wsparcia Policji;
Pisma stanowią załączniki do protokołu.
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Wyjaśnień w sprawie uchwał, wobec których RIO stwierdziła niewaŜność, udzieliła
Skarbnik  Miejski  Danuta  Drabik  stwierdzając,  Ŝe  zapisy  w  budŜecie  były
wystarczające i nie było potrzeby podejmowania dodatkowych uchwał.

Ad-18/

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                      Paweł Jarczak
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